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(54) Surgical instrument with clips having transecting blades

(57) A transecting fastener (110, 210, 310) is operable to cut and secure tissue (150). The transecting fastener
comprises a plurality of legs (132, 232, 332) configured to grip tissue. The transecting fastener further comprises a crown
portion (134) and at least one blade (136, 236, 336). The crown portion joins the plurality of legs and is malleable. The
at least one blade is positioned on each of the plurality of legs. The at least one blade is operable to cut tissue. A fastener
deploying instrument (100) may be used to deploy the transecting fastener. The fastener deploying instrument may
deploy the fasteners in parallel pairs, in an end to end manner.
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摘要(译)

横切紧固件（110,210,310）可操作以切割和固定组织（150）。横切紧
固件包括构造成夹持组织的多个腿（132,232,332）。横切紧固件还包括
冠部（134）和至少一个刀片（136,236,336）。冠部连接多个腿并且是
可延展的。至少一个刀片定位在多个腿中的每个腿上。至少一个刀片可
操作以切割组织。紧固件展开器械（100）可用于展开横切紧固件。紧固
件展开器械可以以端对端的方式平行地展开紧固件。
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